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Sivistyslautakunta § 16 13.02.2025 
 

 

 
Ylimääräisten asioiden käsittelemisestä päättäminen 
  
SIV 13.02.2025 § 16    
      
 
 
Päätös Ei ylimääräisiä asioita.
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Sivistyslautakunta § 17 13.02.2025 
 

 

 
Viranhaltijapäätösten seuraaminen 
  
SIV 13.02.2025 § 17    
      
 

 
Kuntalain 92 § mukaan sivistyslautakunta voi ottaa alaisensa viranomaisen tai 
jaoston toimivaltaan siirretyn asian käsiteltäväkseen. 
 
Ylemmän toimielimen käsiteltäväksi ei kuitenkaan saa ottaa: 
1. lain tai asetuksen mukaisia lupa-, ilmoitus-, valvonta-, tai toimitusmenettelyä 
koskevia asioita; eikä 
2. yksilöön kohdistuvia opetustoimen, terveydenhuollon tai sosiaalitoimen 
asioita. 
 

*/*  Seuraavat päätökset on tehty 17.1. – 5.2.2025 aikana (liite): 
 
Sivistystoimen johtaja Karl-Erik Gustafsson 
Henkilöstöpäätökset § 4 
Oppilashuoltopäätökset § 1 - 5 
Iltapäiväkerhopäätös § 1 

 Nuoriso- ja liikuntajohtaja Taru Alho 
Henkilöstöpäätökset § 1 

 
Ehdotus (Gustafsson) Sivistyslautakunta päättää merkitä päätökset tiedoksi ja päättää, ettei käytä 

niiden osalta otto-oikeutta. 
 
Päätös Ehdotus hyväksyttiin. 
 
Lisätiedot Sivistystoimen johtaja Karl-Erik Gustafsson, 040 596 3249 
 Nuoriso- ja liikuntajohtaja Taru Alho, 040 518 9564 
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Sivistyslautakunta § 18 13.02.2025 
 

 

 
Vuoden 2024 tulojen siirtäminen vuodelle 2025 
  
SIV 13.02.2025 § 18    
362/02.02.00/2024    
 
 

Sivistystoimen eri osastoille on myönnetty ulkopuolista rahoitusta eri 
toimintoihin ja hankkeisiin. Kohdeavustuksen käyttöaika on yleensä kuitenkin 
pidempi kuin kalenterivuosi. Täten osa tuloista tulisi siirtää vuoden 2025 tuloihin. 
 
Sivistystoimen tulojen siirto suoritetaan osastoittain seuraavasti: 
 
hallinto  1 111,27 € 
 
perusopetus  111 564,82 € 
 
lukiot  48 040,89 € 
 
varhaiskasvatus 14 178,79 € 
 
liikuntatoimi  2 000,00 € 
 
nuorisotoimi  42 750,00 € 
 
yhteensä  219 645,77 € 
 

Ehdotus (Gustafsson) Sivistyslautakunta päättää, että edellä mainitut tulot, 219 645,77 €, siirretään 
vuoden 2025 talousarvioon osastojen eri tulokohdille. 
 

Päätös Ehdotus hyväksyttiin. 
 
Lisätiedot Sivistystoimen johtaja Karl-Erik Gustafsson, 040 596 3249 
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Sivistyslautakunta § 19 13.02.2025 
 

 

 
Sisäisen palvelun rakennusohjelma vuodelle 2025 - Sivistystoimen rakennukset 
  
SIV 13.02.2025 § 19    
17/02.02.02/2025    
 
 

Rakennusohjelma koskien sivistystoimen rakennuksia vuodelle 2025 on laadittu 
hyväksytyn investointitalousarvion mukaisesti. 
 

*/* Alustava rakennusohjelma on liitteenä. 
 
Ohjelmasta käy ilmi varatut määrärahat ja suunnitellut aikataulut toteutukselle. 
Ohjelmasta käy ilmi myös miten työt jaetaan tehtyjen sopimusten ja oman työn 
kesken. 
 
Sivistystoimen johtaja kertoo lähemmin kokouksessa suunnitelluista 
investoinneista. 
 

Ehdotus (Gustafsson) Sivistyslautakunta päättää merkitä tiedoksi sisäisen palvelun rakennusohjelman 
vuodelle 2025 koskien sivistystoimen käytössä olevia rakennuksia. 
 

Päätös Merkittiin tiedoksi. 
 
Lisätiedot Sivistystoimen johtaja Karl-Erik Gustafsson, 040 596 3249 
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Sivistyslautakunta § 20 13.02.2025 
 

 

 
Esiopetuksen toimintapaikat lukuvuonna 2025 - 2026 
  
SIV 13.02.2025 § 20    
72/12.00.00/2025    
 
 

Varhaiskasvatusjohtaja ehdottaa, että esikoulutoimintaa järjestetään seuraavilla 
toimintapaikoilla lukuvuonna 2025 - 2026: 
 
Ruotsinkielinen esikoulu: 
- Hangonkylän päiväkoti/Hangöby daghem 
- Lappvik daghem 
 
Suomenkielinen esikoulu: 
- Hangonkylän päiväkoti/Hangöby daghem  
- Lappohjan päiväkoti 
 
Asian valmistelussa on tehty lapsivaikutusten arviointi (LAVA). 
 

Ehdotus (Gustafsson) Sivistyslautakunta päättää hyväksyä ylläolevat toimintapaikat esiopetuksen 
toteuttamiseksi Hangossa lukuvuonna 2025- 2026. 
 

Päätös Ehdotus hyväksyttiin. 
 
Lisätiedot Varhaiskasvatusjohtaja Birgitta Mannström, 040 159 5180 
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Sivistyslautakunta § 21 13.02.2025 
 

 

 
Hangon vuoden 2024 urheilusaavutusten palkitseminen 
  
SIV 13.02.2025 § 21    
79/12.04.00/2025    
 
 

Hankolaiset saivat jättää kirjalliset ehdotuksensa liikuntatoimistoon kuudesta eri 
kategoriasta, jotka olivat vuoden urheilija, vuoden nuori urheilija, vuoden 
joukkue, vuoden valmentaja, vuoden teko sekä vuoden kunniamaininta. 
Ehdotuksia otettiin vastaan 16.12.2024 - 16.1.2025 välillä.  Luokkien kriteerit on 
vahvistettu viimeksi 19.11.2019. 
 
Määräaikaan mennessä jätettiin yhdeksän (9) ehdotusta. 
 
Nuoriso- ja liikuntajohtaja esittää kokouksessa ehdotukset vuoden urheilijasta, 
vuoden nuoresta urheilijasta, vuoden joukkueesta, vuoden valmentajasta, 
vuoden teosta sekä vuoden kunniamaininnasta. 
 

Ehdotus (Gustafsson) Ehdotus vuoden 2024 urheilusaavutusten palkitsemisesta kaikissa kuudessa 
luokassa jaetaan kokouksessa. 
 

Päätös Ehdotus hyväksyttiin. 
 
Lisätiedot Nuoriso- ja liikuntajohtaja Taru Alho, 040 518 9564 
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Sivistyslautakunta § 22 13.02.2025 
 

 

 
Varhaiskasvatusjohtajan viran kelpoisuusvaatimukset 1.8.2025 lukien 
  
SIV 13.02.2025 § 22    
80/01.01.00/2025    
 
 

Kunta- ja hyvinvointialuetyönantajat (KT) mukaan, kunnat/kaupungit voivat itse 
vahvistaa varhaiskasvatusjohtajan viran kelpoisuusvaatimukset. KT suosittelee, 
että vahvistamisessa otetaan huomioon päiväkodin johtajan 
kelpoisuusvaatimukset, jotta henkilö voi tarvittaessa toimia myös päiväkodin 
johtajana (Varhaiskasvatuslaki 540/2018 1 26 ja § 31). 
 
Sivistyslautakunnan toimintasäännössä (SIV 16.6.2022 § 68), 
kelpoisuusvaatimukset ovat nämä: 
 
Varhaiskasvatuksesta vastaa varhaiskasvatusjohtaja, jonka kelpoisuusvaatimukset 
ovat: kasvatustieteen kandidaatin tutkinto, johon sisältyy lastentarhanopettajan, 
tai sosiaali- ja terveysalan ammattikorkeakoulututkinto, johon sisältyvät 
varhaiskasvatukseen ja sosiaalipedagogiikkaan suuntautuneet opinnot. Lisäksi 
vaaditaan riittävä johtamistaito ja toisen kotimaisen kielen erinomaiset taidot ja 
toisen kielen hyvät taidot sekä kokemusta tai tuntemusta varhaiskasvatuksesta. 
 
1.8.2025 lukien kelpoisuusvaatimukset olisivat seuraavat: 
 
Varhaiskasvatusjohtaja 
Varhaiskasvatusjohtajan viran kelpoisuusvaatimuksena on varhaiskasvatuksen 
opettajan kelpoisuus ja varhaiskasvatuksen kasvatustieteen maisterin tutkinto 
sekä toisen kotimaisen kielen erinomaiset taidot ja toisen kotimaisen kielen hyvät 
taidot. Sen lisäksi vaaditaan riittävä johtamistaito ja kokemusta 
varhaiskasvatuksesta. 
 

Ehdotus (Gustafsson) Sivistyslautakunta päättää ehdottaa varhaiskasvatusjohtajan 
kelpoisuusvaatimukseksi 1.8.2025 lukien seuraavaa: 
 
Varhaiskasvatusjohtajan viran kelpoisuusvaatimuksena on varhaiskasvatuksen 
opettajan kelpoisuus ja varhaiskasvatuksen kasvatustieteen maisterin tutkinto 
sekä toisen kotimaisen kielen erinomaiset taidot ja toisen kotimaisen kielen hyvät 
taidot. Lisäksi vaaditaan riittävä johtamistaito ja kokemusta varhaiskasvatuksesta. 
 
Edelleen sivistyslautakunta päättää tehdä toimintasääntöön yllä olevat 
korjaukset. 
 

Päätös Ehdotus hyväksyttiin. 
 
Lisätiedot Varhaiskasvatusjohtaja Birgitta Mannström, 040 159 5180 
 Sivistystoimen johtaja Karl-Erik Gustafsson, 040 596 3249 
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Sivistyslautakunta § 23 13.02.2025 
 

 

 
Ratsastuslinjan aloittaminen Hangö gymnasiumissa ja Hankoniemen lukiossa, lukuvuonna 2025 – 2026 
  
SIV 13.02.2025 § 23    
81/12.00.02/2025    
 
 

Sivistystoimen johtaja, rehtorit Hangö gymnasiumista ja Hankoniemen lukiosta 
sekä ratsastuksen opettaja Mia Maukonen Hankoniemen Ratsastajista (HunR), on 
noin vuoden ajan suunnitellut ratsastuslinjaa molempien lukioiden opiskelijoille. 
Suunnittelutyö on nyt siinä vaiheessa, että ratsastuslinjan aloittaminen on 
mahdollista toteuttaa tulevan lukuvuoden alusta, elokuussa 2025. 
 
Ratsastuslinja on tarkoitettu tuleville lukio-opiskelijoille, jotka ratsastavat 
aktiivisesti, kaksi kertaa viikossa, ja jotka tällä tavoin voivat saada 
opintosuorituksia hyväkseen harrastuksen myötä. Edellytyksenä tälle on, että 
opiskelijat lisäävät ratsastustuntien määrää kolmeen kertaan viikossa. Kaupunki 
kustantaisi kolmannen ratsastustunnin viikossa sekä fysiikkaharjoittelun kerran 
viikossa. Ratsastustunnit korvataan vain lukioiden toiminta-aikana. Opiskelijat 
vastaavat muista kustannuksista, kuten varusteet, lisenssit, erityisen urheilulajin 
vakuutukset jne. 
 
Ratsastustunneista vastaa koulutettu ratsastuksen opettaja, joka myös kirjaa 
tunnit siten, että opiskelijat saavat vaadittavia opintosuorituksia. 
Fysiikkaharjoittelu tullaan järjestämään yhdessä tennislinjan fysiikkaharjoittelun 
kanssa. Ratsastustunnit ovat pääasiassa kouluajan jälkeen, eikä siten vaikeuta 
opiskelijoiden muita opintoja. 
 
Kaupungille tulevia kokonaiskustannuksia ratsastuslinjasta on vaikea arvioida 
tässä kohtaa, mutta yhden ratsastustunnin kustannus vuodessa on noin 1.000 
euroa per opiskelija. Suunnittelun yhteydessä on arvioitu, että noin 5 – 6 
opiskelijaa voisi olla kiinnostunut osallistumaan ratsastuslinjan toimintaan. 
Kustannukset maksetaan lukioiden yhteisistä määrärahoista. 
 
Opiskelijat on vakuutettu ratsastustuntien aikana, koska toiminta sisältyy 
lukioiden työsuunnitelmaan. 
 

Ehdotus (Gustafsson) Sivistyslautakunta päättää, että Hangö gymnasiumin ja Hankoniemen lukion 
ratsastuslinja, yhdessä Hankoniemen Ratsastajien (HunR) kanssa, voidaan aloittaa 
elokuusta 2025 lukien. 
 

Päätös Ehdotus hyväksyttiin. 
 
Lisätiedot Sivistystoimen johtaja Karl-Erik Gustafsson, 040 596 3249 
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Sivistyslautakunta § 24 13.02.2025 
 

 

 
Vastaus valtuutettu Jorma Nousiaisen aloitteeseen padel-, tennis- tai rantalentopallokentän rakentamisesta 
Feffe Parkiin 
  
SIV 13.02.2025 § 24    
510/00.01.06/2024    
 
 
*/* Valtuutettu Jorma Nousiainen on valtuustokokuksessa 26.11.2024 §73, 

diaarinumero 510/2024, tehnyt aloitteen (liite) padel-, tennis- tai 
rantalentopallokentän rakentamisesta Feffe Parkiin. Valtuustoaloitteen mukaan 
Feffe Parkissa on tilaa toteuttaa sekä padel- että tenniskenttä (tai 
rantalentopallokenttä). Kentät olisivat kouluaikaan koululaisten käytössä ja 
kouluajan ulkopuolella kaikkien muiden käytössä. Tenniskentän sijoituspaikkana 
olisi hiekkakentän Halmstadinkadun puoleinen pääty ja padelkenttä mahtuisi 
hyvin nykyisten kuntolaitteiden tilalle. 
 
Liikuntapalvelut on tekemässä keväällä 2025 laajemman selvityksen 
liikuntapaikkojen nykytilanteesta. Kysely toteutetaan webropolin kautta ja se on 
avoinna kaikille kuntalaislle. Kyselyn tavoitteena on selvittää suuntaviivat 
kaupungin liikuntapaikkojen - ja alueiden kehittämiselle, sekä ohjata tulevien 
vuosien liikuntapaikkojen suunnittelua, rakentamista ja ylläpitoa. Tärkeä osa 
kyselyä tulee olemaan myös luontoliikuntapaikkojen kartoitus.  
 
Kyselyn tulokset otetaan huomioon seuraavien vuosien investointisuunnitelmaa 
tehdessä.  
 

Ehdotus (Gustafsson) Sivistyslautakunta antaa kaupunginhallitukselle edellä mainitun tekstin 
lausuntonaan valtuutettu Jorma Nousiaisen aloitteeseen padel-, tennis- tai 
rantalentopallokentän rakentamisesta Feffe Parkiin 
 

Päätös Ehdotus hyväksyttiin. 
 
Lisätiedot Nuoriso- ja liikuntajohtaja Taru Alho, 040 518 9564 
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Sivistyslautakunta § 25 13.02.2025 
 

 

 
Sivistystoimen tilinpäätös 2024 
  
SIV 13.02.2025 § 25    
542/02.02.00/2023    
 
 

Sivistyslautakunta on laatinut tavoitesuunnitelman vuodelle 2024 ja tavoitteiden 
toteutuminen on merkitty tiedoksi (SIV § 101, 12.11.2024). Sivistystoimi on myös 
vuoden aikana seurannut talousarviota säännöllisesti viemällä talousarvion 
toteutumavertailun tiedoksi lautakunnalle kahdeksan kertaa. Henkilötyövuosien 
määrä väheni vuoden 2024 aikana viidellä henkilöllä. 
 
Vuoden 2024 aikana sivistystoimi on saanut arvioitua vähemmän tuloja 
verrattuna siihen, mitä talousarvion laadintavaiheessa ajateltiin. Näistä voidaan 
mainita erilaiset hankkeet sekä perusopetuksessa että varhaiskasvatuksessa. 
 
Ukrainalaisille oppilaille on tarjottu valmistavaa opetusta kolmatta vuotta 
peräkkäin. Kielellinen yhteistyö sekä varhaiskasvatuksessa että kouluissa on 
jatkunut. Alueellinen hanke koulupoissaolojen vähentämiseksi on jatkunut ja 
yhteisiä poissaolomatriiseja on työstetty. Hanke loppui joulukuussa 2024, mutta 
hankkeen toimintamuodot on jalkautettu pysyviksi toimintamuodoiksi. 
 
Raaseporin kulttuuriopisto (musiikkikoulu- ja musiikkiopistotoiminta) on 
tarjonnut tasokasta musiikkikoulu- ja musiikkiopistokoulutusta. Kustannukset 
eivät ole pysyneet annetuissa raameissa, sillä osa kustannuksista, vuodelta 2023, 
oli jäänyt laskuttamatta. 
 
Vuoden aikana suurimmat korjaustyöt on tehty Metsämajan päiväkodissa, sekä 
Cuplis-hallissa, missä lattia uusittiin. 
 
Kisakallion urheiluopiston järjestämä pilottiprojekti ”Kasva urheilijaksi”-hanke 
jatkuu, lukuvuonna 2024-25, sillä palaute pilottikauden jälkeen oli erittäin 
positiivinen. Hankkeen kustannukset ovat kuitenkin lisääntyneet. Harrastuksen 
Suomenmalli -toiminta on jatkunut Hangossa, noin kymmenellä kerholla 
perusopetusikäisille, ostopalveluna Raaseporin kaupungilta. Vuosiluokkien 3 – 9 
oppilaille tarkoitettua uimaopetusta on jatkettu, kuten uimaopetuksen 
opetussuunnitelma edellyttää. Koulukoutsitoiminnan ulkopuolinen rahoitus 
päättyi keväällä, ja uutta hankerahoitusta ei myönnetty. Toimintaa pystyttiin 
kuitenkin jatkamaan syksyllä. 
 
Perusopetuksen tuntikehys on suhteutettu oppilasmäärään. Kun uusi lukuvuosi 
alkoi elokuussa 2024, oli oppilasmäärä noin 15 oppilasta pienempi verrattuna 
kevääseen. Perusopetus ei ole pysynyt annetuissa talousarvioraameissa mm. 
henkilöstömenojen sekä muille paikkakunnille sijoitettujen oppilaiden opetuksen 
järjestämisestä aiheutuneiden kustannusten vuoksi. 
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Sivistyslautakunta § 25 13.02.2025 
 

 

Lukioiden tuntikehys on pidetty sillä tasolla, että lukio-opiskelijoille taataan 
tarvittava kurssitarjonta. Molemmat lukiot ovat osallistuneet aktiivisesti 
kansainvälisiin hankkeisiin. 
 
Tvärminnen eläintieteellinen asema (Helsingin yliopisto), yhteistyössä Hangon ja 
Raaseporin lukioiden kanssa, suunnitteli ja toteutti valinnaisen syventävän 
meribiologian lukion kenttäkurssin (Functional Coastal Ecology). 
 
Hangon lukioiden tennislinja jatkui, mutta valitettavasti opiskelijamäärä on 
pysynyt pienenä. 
 
Vaikka perusopetuksen oppilaiden lukumäärä on Hangossa vuosittain vähentynyt, 
niin lukioiden opiskelijamäärä on pysynyt vakaana. 
 
Kaksivuotisen esiopetuksen kokeilu on päättynyt. Kokeilu oli onnistunut ja kaikki 
hankolaiset lapset osallistuivat kokeiluun. 
 
Päätös yhden varhaiskasvatuksen toimen muuttamisesta varhaiskasvatuksen 
asiantuntijaksi on osoittautunut onnistuneeksi. Asiantuntijan osaaminen 
hyödyttää sekä henkilökuntaa että lapsia. Myös toisen varhaiskasvatuksen 
toimen muuttaminen digikoordinaattoriksi on ollut onnistunut, koska nyt on 
olemassa henkilö, jolla on työaikaa kehittää digitalisaatiota ja it-taitoja 
varhaiskasvatuksessa, lapsille ja henkilökunnalle. 
 
Varhaiskasvatuksen lapsimäärän vähenemisen vuoksi, myös henkilöstön määrä 
on vähentynyt. 
 
Varhaiskasvatus on alittanut selkeästi annetut talousarvioraamit. 
 
Liikuntatoimi on tukenut kuntalaisten terveyttä ja yleistä hyvinvointia 
huomioiden eri kohderyhmien kehitystehtävät ja tarpeet. Vuodelle 2024 asetetut 
tavoitteet ovat olleet realistiset ja toteutuneet suunnitellusti. Liikuntatoimeen 
saatiin vuoden 2024 aikana myös yksi henkilötyövuosi lisää. 
 
Hangon kaupunki sai vuonna 2024 AVI:lta avustuksen Puuha/Skoj 
perheliikuntaneuvonta projektiin. Perheliikuntaneuvonta projektin tiimoilta 
yhteistyötä vahvistettiin paikallisten seurojen kanssa ja lapsiperheitä aktivoitiin 
mukaan matalan kynnyksen liikuntatoimintaan. 
 
Lasten ja aikuisten uimataidon edistäminen nähdään jatkossakin tärkeänä ja 
siihen tullaan edelleen panostamaan. Liikuntatoimi on tarjonnut 
liikuntamahdollisuuksia eri puolilla Hankoa kannustaen ihmisiä liikkumaan myös 
omatoimisesti vapaa-ajallaan. 
 
Cuplis-hallin sähköinen varausjärjestelmä otettiin käyttöön helmikuussa 2024. 
Vuonna 2024 uusittiin Cuplis-hallin lattia ja rakennettiin miniramppi 
skeittiparkkiin. Cuplis-hallin lattian uusimisen myötä hallissa pystyy harrastamaan 
eri lajeja entistä monipuolisemmin. Lisäksi Cuplis-halliin tuli vuoden 2024 aikana 
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Sivistyslautakunta § 25 13.02.2025 
 

 

tatami sekä kaksi padelkenttää. Hangon urheilutalon kuntosalille hankittiin useita 
uusia laitteita. 
 
Liikuntatoimen omaa investointisuunnitelmaa 2024-2027 päivitettiin keväällä 
2024. Vuoropuhelu kaupungin liikuntatoimen ja paikallisten seurojen kanssa on 
jatkunut ja vuoden 2024 aikana on mietitty uusia yhteistyömuotoja. 
 
Liikuntatoimi on pysynyt annetussa talousarvioraamissa. 
 
Nuorisotoimi on tarjonnut hankolaisnuorille monipuolisia aktiviteetteja vapaa-
ajan toimintaan. Nuorisotoimi sai myös valtuustoaloitteeseen perustuvan uuden 
henkilötyövuoden vuonna 2024. Nuorisotoimi on osallistunut moniammatilliseen 
yhteistyöhön monella rintamalla. Tästä esimerkkinä yhteistyö koulujen ja toisen 
asteen oppilaitosten kanssa sekä hankolaisnuorten työllistäminen. 
 
Etsivä nuorisotyö on osa alle 29-vuotiaille järjestettyä palvelukokonaisuutta. 
Keskeiset työtehtävät ovat koostuneet yhteydenotoista, yhteistyöstä, nuoren 
omaa elämäntilannetta vastaavan tuen ja palveluiden etsimisestä, niihin 
ohjaamisesta ja tarvittaessa rinnalla kulkemisesta. Työpajatoiminta on tarkoitettu 
16-28-vuotiaille nuorille, joilta puuttuu opiskelu-, työkokeilu- tai työpaikka. 
Toimintamuotoina ovat olleet mm. yksilö- ja ryhmävalmennus sekä työvalmennus 
ja soveltuvat työsuoritteet. 
 
Kerhotoimintaa on toteutettu ja kehitetty nuorten tarpeiden ja toiveiden 
mukaisesti. Kerhotarjonta on ollut laajaa painottuen läksy-, välipala-, harraste- ja 
kohdennettuihin kerhoihin. Nuorisotalo Hyllis on ollut auki viitenä päivänä 
viikossa. Lappohjan nuorisotalo oli avoinna kerran viikossa keskiviikkoisin ja 
kerran kuussa perjantaisin. 
 
Nuorisoraati on osallistunut edelleen aktiivisesti paikalliseen vaikuttamistyöhön 
sekä ajankohtaisten yhteiskunnallisten asioiden käsittelyyn kunnallishallinnossa. 
Raadin tavoitteena on yhä suuremmassa määrin tuoda esille hankolaisnuorten 
mielipiteitä eri asioissa. 
 
Nuorisotoimi on pysynyt annetussa talousarvioraamissa. 
 
Sivistystoimi on pysynyt annetuissa talousarvioraameissa vuonna 2024. 
Toimintakate alitettiin 60.813,19 eurolla. 
 

Ehdotus (Gustafsson) Sivistyslautakunta päättää hyväksyä vuoden 2024 tilinpäätöksen (liite). 
 

Päätös Ehdotus hyväksyttiin. 
 
Lisätiedot Sivistystoimen johtaja Karl-Erik Gustafsson, 040 596 3249 
 Varhaiskasvatusjohtaja Birgitta Mannström, 040 159 5180 
 Nuoriso- ja liikuntajohtaja Taru Alho, 040 518 9564 
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Muutoksenhakuohje koskee pykäliä: § 16, § 17, § 18, § 19, § 20, § 22, § 23, § 24, § 25 

 

Muutoksenhakukielto 

Päätökseen, joka koskee vain asian valmistelua tai täytäntöönpanoa, ei saa kuntalain 136 
§:n mukaan hakea muutosta. 


